
PROTOKÓŁ Nr     /12 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 04 października 2012 roku 

 

 
4 października 2012 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

Wiżajny w budynku urzędu gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Członek Komisji Rewizyjnej 

4. Pan Jan Dariusz Rudziewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej   

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Elżbieta Dembowska  – Z-ca Przewodniczącej Komisji Budżetu i  

     Finansów 

2. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

3. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Sławomir Przekop  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Piotr Paweł Oszkinis  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski` – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Kazimierz Bacewicz  – Członek Komisji Infrastruktury 

6. Pan Sławomir Szymon Banialis – Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy  

2. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy  

3. Pani Krystyna Lutkiewicz  – Inspektor w Urzędzie Gminy 

4. Pani Joanna Sosnowska  – Referent w Urzędzie Gminy 

5. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 4). 

 

 

 
Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10

20 
i powitał 

wszystkich zebranych. 
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Do p-ktu 2 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Ustalenie stawki podatku rolnego i zaopiniowanie projektu uchwały tej sprawie. 

5. Ustalenie podatku od środków transportowych i zaopiniowanie projektu 

uchwały w tej sprawie.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały 

7. Rozpatrzenie skargi na Wójta Gminy Wiżajny. 

8. Sprawy bieżące. 

9. Wolne wnioski.  

10.  Zakończenie posiedzenia. 

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Następnie zapytał, kto jest za przyjęciem nowego porządku obrad.  

Za oddano 11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

 

 

Do p-ktu 3 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt: Przyjęcie 

protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 6 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

4 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 

 

 
Do p-ktu 4 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że chodzi o kosmetyczne roszady 

w dochodach i wydatkach ponieważ zbliża się koniec kwartału i chciałaby uregulować  

i wyprostować pewne sprawy. Dodała, że nie będzie zwiększać dochodów tylko będą 

przesunięcia między paragrafami i podobnie jest w wydatkach. Stwierdziła, że te zmiany  

są konieczne. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że najbliższa sesja 

będzie sesją podatkową, gdyż do końca listopada należy ustalić podatki. Następnie zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie gminy. Za oddano 11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się  

nie było. 
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Do p-ktu 5 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2012 -2022. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz przedstawiła stawki 

podatkowe: 

- od gruntów związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej – naliczany od 1m
2
 

maksymalna proponowana stawka na 2013 r. wynosi 0,88 zł, a w 2011 obowiązywała kwota 

0,84 zł. 

Członkowie Komisji stwierdzili, że proponują nie zmieniać tej stawki. Za oddano 11 głosów, 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że kolejna 

stawka dotyczy gruntów pod jeziorami, zajętych na zbiorniki wodne retencyjne lub 

elektrownie wodne - naliczane od 1 ha. 

Członkowie Komisji stwierdzili, że ustalają maksymalną stawkę w wysokości 4,51 zł.  

Za oddano 11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że kolejna 

stawka dotyczy gruntów pozostałych, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizację pożytku publicznego – naliczany od 1m
2
. 

Dodała, że takich opłat jest bardzo dużo. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że może należy podnieść  

tą stawkę, gdyż jak kolejny raz zostanie niezmieniona, to przy kolejnej zmianie w następnych 

latach skok będzie znowu duży i będą pretensje. Stwierdziła, że taka jest jej propozycja. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że przy tej okazji 

wychodzą teraz nieporozumienia geodezyjne.  

Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że część ludzi wyjaśniła 

te nieporozumienia, ale są tacy, którzy tego nie zrobili. 

 Członkowie Komisji zaproponowali podniesienie tej stawki o 0,05 zł. Za oddano  

11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że kolejna 

stawka dotyczy budynków mieszkalnych. 

 Członkowie Komisji stwierdzili, że proponują nie zmieniać tej stawki. Za oddano  

11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Pani Krystyna Lutkiewicz Inspektor w Urzędzie Gminy powiedziała, że kolejna 

stawka dotyczy budynków związanych z prowadzeniem działalności gospodarczej  

oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie działalności 

gospodarczej. 

Członkowie Komisji stwierdzili, że proponują nie zmieniać tej stawki. Za oddano  

11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że kolejna 

stawka dotyczy budynków zajętych na prowadzenie działalności gospodarczej w zakresie 

obrotu kwalifikowanym materiałem siewnym. 

Członkowie Komisji stwierdzili, że ustalają maksymalną stawkę w wysokości 10,65 zł .  

Za oddano 11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Pani Krystyna Lutkiewicz Inspektor w Urzędzie Gminy powiedziała, że kolejna 

stawka dotyczy budynków związanych z udzielaniem świadczeń zdrowotnych w rozumieniu 

przepisów o działalności leczniczej, zajętych przez podmioty udzielające tych świadczeń. 
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Członkowie Komisji stwierdzili, że ustalają stawkę w wysokości 4,45 zł . Za oddano  

11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że kolejna 

stawka dotyczy budynków pozostały, w tym zajętych na prowadzenie odpłatnej statutowej 

działalności pożytku publicznego przez organizacje pożytku publicznego.  

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że można podnieść  

o 0,30 zł. 

Członkowie Komisji stwierdzili, że ustalają stawkę w wysokości 4,50 zł. Za oddano  

11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Pani Krystyna Lutkiewicz Inspektor w Urzędzie Gminy powiedziała, że kolejna 

stawka dotyczy budowli i w tamtym roku było to 2%, a na 2012 r. również przewidziane jest 

maksymalnie 2%. 

Członkowie Komisji zdecydowali, że pozostawią górną stawkę w wysokości 2%.  

Za oddano 11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Komisja zaproponowała pozostawić opłatę targową. 

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski powiedział, że może ktoś na umowę zlecenie będzie 

chciał ją pobierać. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że można to ustalić 

teraz, a szczegóły dograć w ciągu roku. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pani Krystyna Lutkiewicz powiedziała, że nie,  

gdyż wszystko trzeba zapisać w uchwale.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jeżeli udałoby się 

pobierać te pieniądze, to zawsze to jakiś wpływ do budżetu. Dodał, że dla przyjezdnych to 

żadna kwota i stwierdził, że zapyta jak to jest zorganizowane w innych gminach. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w ustalenia stawek podatku  

od nieruchomości. Za oddano 11 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 
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Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że jest konieczność podjęcia uchwały dotyczącej 

bezdomnych zwierząt. Stwierdził, że chodzi głównie o psy i jest taki obowiązek. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że był na sesji  

Rady Powiatu i dowiedział się, że między innymi pod tym względem jest czarna dziura,  

która dotyczy właśnie Wiżajn. Stwierdził, że jak się wprowadzi opłatę za psy to nagle mogą 

się też pojawić psy bezdomne. 

Członkowie Komisji nie ustalili opłaty od posiadania psów. 

 

Radny Andrzej Hołdyński przybył na posiedzenie. 

 

 

Do p-ktu 6 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest gmina Wiżajny oraz warunków i zasad 

korzystania z tych przystanków. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Jerzy Buczyński powiedział, że to jest uchwała 

proforma, gdyż ustawa określa, że Rada ma podjąć taką uchwałę. Wyjaśnił, że chodzi tylko  

o te przystanki, które są na drogach gminnych. Dodał, że dotyczy to tylko 4 przystanków,  

a korzystanie z nich ma być na równych zasadach. Wyjaśnił, że ustawa daje możliwość 

pobierania opłaty za korzystanie z tych przystanków, ale praktycznie nikt tego nie stosuje, 

gdyż obciąża to przewoźnika. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano  

12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik nr 5). 

 

  

Do p-ktu 7 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wniosek Wójta Gminy w sprawie podziału Gminy Wiżajny na okręgi wyborcze, ustalenia  

ich granic ora numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu wyborczym. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że okręg Wiżajny musi 

zostać podzielony, gdyż muszą być jednomandatowe okręgi wyborcze. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że są przewidziane pewne 

normy, które muszą być zachowane, a okręgi muszą być jednomandatowe. Następnie 

przedstawiła wniosek Wójta Gminy, wniosek w załączeniu (załącznik nr 6). 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego wniosku oraz projektu uchwały w 

tej sprawie. Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Projekt 

uchwały w załączeniu (załącznik nr 7). 

 

 

Do p-ktu 8 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wniosek Wójta Gminy w sprawie podziału Gminy Wiżajny na stałe obwody głosowania, 

ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że związku z tym,  

iż obwód Wiżajny ma dużą ilość uprawnionych do głosowani i liczenie w nim przebiega 

bardzo długo, jest możliwość podzielenia go na dwa obwody. Dodał, że proponuje, aby jeden 

obwód obejmował Wiżajny i kolonie, a drugi pozostałe wsie. Stwierdził, że ten podział  

był uzgadniany z biurem wyborczym. Dodał, że można w ten sposób usprawnić liczenie 

głosów i na to gmina dostaje pieniądze. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że biuro wyborcze 

przychyliło się do takiego podziału. Następnie odczytała wniosek (załącznik Nr 8). 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego wniosku oraz projektu uchwały w 

tej sprawie.. Za oddano 12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Projekt 

uchwały w załączeniu (załącznik nr 9). 

 

 

Do p-ktu 9 
 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia  

do Północno - Wschodniej Lokalnej Grupy Działania „Szelment”. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że chodzi o zmienienie 

zapisu dotyczącego osoby, która ma reprezentować gminę.  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano  

12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Projekt uchwały w załączeniu 

(załącznik nr 10). 

 

Do p-ktu 10 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia  

do Stowarzyszenia Samorządów Polskich Euroregionu „Niemen”. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że chodzi o zmienienie 

zapisu dotyczącego osoby, która ma reprezentować gminę. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano  

12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Projekt uchwały w załączeniu 

(załącznik nr 11). 

 

 

Do p-ktu 11 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia warunków odpłatności za pomoc  

w formie posiłku przyznana w ramach wieloletniego programu „Pomoc państwa w zakresie 

dożywiania”. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że ta uchwała wynika 

zaleceń pokontrolnych. 

 Kierownik GOPS Pani Krystyna Gałażyn powiedziała, że uchwała ma na celu 

określenie pomocy bezpłatnej. Wyjaśniła, że dotyczy to rodzin w których dochód nie 

przekracza 150% dochodu. Dodała, że ustawa daje możliwość określenia radzie zasad 
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pomocy. Stwierdziła, że te rodziny, których dochodów przekracza 150% ponoszą 100% 

kosztów dożywiania. Dodała, że dożywianych jest 128 dzieci na terenie naszej gminy  

i 9 poza. Wyjaśniła, że postępowanie o wyłonienie dostawcy produktów żywnościowych 

prowadzi się na zgodnie z przepisami ustawy o zamówieniach publicznych. Stwierdziła,  

że gdyby była możliwości zakupu przez sam ośrodek, to wyszłoby to tanie, ale to jest nie 

zgodne z prawem.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że kontrola była bardzo 

rygorystyczna i bardzo bojowo nastawiona.  

 Kierownik GOPS Pani Krystyna Gałażyn powiedziała, że w niektórych sprawach 

kontrolujący nie mieli racji, gdyż ona napisała prośbę do ministerstwa o interpretacje  

i wyszło, że to ona ma racje. Dodała, że w szczególnych przypadkach jest możliwość 

zwolnienia z opłat. Wyjaśniła, na dożywianie przeznaczone jest 75 tys. zł, ale tylko 15 tys.  

to środki własne, a pozostała kwota to dotacja. Stwierdziła, że środki własne są i tak  

w mniejszej kwocie niż przewiduje to plan. Dodał, że 10 tys. zł pochodzi ze środków 

alkoholowych. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano  

12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Projekt uchwały w załączeniu 

(załącznik nr 12). 

 

 

Do p-ktu 12 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne 

usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób  

z zaburzeniami psychicznymi, udzielane przez Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  

w Wiżajnach oraz szczegółowych zasad częściowego lub całkowitego zwalniania z opłat  

oraz trybu ich pobierania. 

 Kierownik GOPS Pani Krystyna Gałażyn powiedziała, że uchwała była uchwalona  

i nadzór zakwestionował pewne zapisy w załączniku nr 2 do tej uchwały i dlatego konieczne 

są te zmiany. Dodała, że kontrola zarzuciła, że nie ma określonej stawki za usługi opiekuńcze 

i doszła do wniosku, że lepiej będzie ustalić kwotę usług opiekuńczych w odniesieniu  

do jakiejś kwoty. Stwierdziła, że chcąc zachować podobną stawkę do tej, która jest teraz 

ustaliła, że koszt usługi opiekuńczej będzie wynosił 1,7% najniższej emerytury.  

Dodała, że po tej zmianie koszty usługi wzrosną jedynie o kilka groszy. Wyjaśniła,  

że na chwilę obecną usługi opiekuńcze świadczone są  6 osobom, ale 2 z nich usługi są 

świadczone  

za darmo. Stwierdziła że raz w roku stawki będą zmieniane bo emerytury są również 

zmieniane. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji to,  

kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały. Za oddano  

12 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Projekt uchwały w załączeniu 

(załącznik nr 13). 
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Do p-ktu 13 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Rozpatrzenie podania Pana Wojciecha Matusiewicz zam. Wiżajny. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że Pan Matusiewicz 

zwraca się o przedłużenie dzierżawy działki. Dodał, że rocznie płacił za to 100 zł plus 

podatek rolny za tą działkę. Stwierdził, że jest to niewiele ponda 0,40 ha, a dzierżawa może 

zostać przedłużona na kolejne 3 lata. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że tą sprawę należy 

wyjaśnić do sesji. Dodał, że może ten Pan chciałby kupić tą działkę i należy go o to zapytać. 

 

 

Do p-ktu 14    

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Sprawy bieżące. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że na tym stanowisku jest 

dopiero od niedawna. Dodał, że wszyscy wiedzą, jaka jest sytuacji gminy i starają się 

utrzymać wszystko w jak najlepszym porządku. Stwierdził, że potrzeby są duże i wszyscy 

muszą wspólnie zadbać o to, aby to poprawnie funkcjonowało. Wyjaśnił, że były robione 

jakieś drobne prace na drogach.  

Wójt Gminy powiedział, że powróciła sprawa Pan Grygo i nie jest pewien,  

ale prawdopodobnie dojdzie do procesu. Wyjaśnił, że Pan Grygo żąda od gminy ponda 40 tys. 

zł, a urząd zgodnie z orzeczeniem, może zapłacić jedynie nieco ponad 9 tys. zł. Stwierdził,  

że negocjacje z tym Panem nie przynoszą żadnych efektów. 

 Radny Pan Piotr Oszkinis zapytał, co na ten temat mówi radca prawny. 

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski stwierdził, że Pan Grygo poniósł już jakieś koszty  

w związku z poprzednim procesem i teraz najwidoczniej chce coś odzyskać. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że jego stanowisko 

jest takie, aby zapłacić te 9 tys. zł. 

 Radny Pan Piotr Oszkinis stwierdził, że może należy wypłacić jakieś odszkodowanie 

temu Panu. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że on już dostał. 

Następnie powiedział, że chciałby poruszyć sprawę boiska przy szkole podstawowej, bo nie 

wie co ma robić. Stwierdził, że nie wie, czy robić to w prosty sposób, czy robić tam może 

oświetlenie. Dodał, że nie wie, czy jest możliwość pozyskania jakiegoś dofinansowania  

do budowy takiego boiska.  

Wójt Gminy powiedział, że została wyceniona stara przyczepa i Det i został ogłoszony  

na to przetarg. Stwierdził, że wartość ustalono na podstawie ceny złomu bo nie ma się  

co łudzić, że ktoś za to więcej zapłaci. Dodał, że jeżeli przetarg nie dojdzie do skutku, to jest 

możliwość sprzedania tego na złom. Wyjaśnił, że pozostałe rzeczy w starym magazynie  

są segregowane, a część została już odkupiona przez różnych ludzi. Zapytał, czy ma robić 

boisko w sposób oszczędny, czy może należy zaczekać z tym do wiosny. Stwierdził,  

że może być potrzeba wykonania jakiejś dokumentacji 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że jego zdaniem, trzeba zacząć robić  

to boisko teraz, gdyż nie ma się co łudzić, nie uda się pozyskać środków na ten cel. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że chyba należy 

zacząć robić to teraz. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz stwierdził, że w takim razie, należy 

wyrównać ten teren i zasiać trawę.  
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 Radny Pan Tomasz Zamojski zapytał co z tą halą jak już zostanie sprzątnięta. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że to jest magazyn  

i on jest potrzebny. Powiedział również, że polecił zabrać piec z byłej szkoły w Smolnikach  

i przenieść go do Gimnazjum. Dodał, że Pan Sawicki z Oklin zwrócił się do niego z prośbą  

o pomoc przy remoncie remizy OSP w Oklinach. Dodał, że strażacy mają 10 tys. zł  

i chcą ocieplić ten budynek i zrobić elewację oraz jakieś sanitariaty w środku. Stwierdził,  

że orientacyjny koszt tych robót może wynieść 45 tys. zł. Dodał, że w tym roku nie uda się 

tego zrobić, ale trzeba nad tym pomyśleć, gdyż jest tam zaplanowany również lokal 

wyborczy. Stwierdził, że sama termoizolacji może wynieść 25 tys. brutto.  Powiedział,  

że oczekuje pomocy w podjęciu decyzji i niekoniecznie musi ona zapaść dzisiaj,  

ale należy mieć to na uwadze.  

 Radny Pan Piotr Oszkinis stwierdził, że trzeba będzie podłączyć też wode. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jest to lokal wyborczy. 

Stwierdził, że pieniędzy strażacki wystarczyłby może na same sanitariaty. Stwierdził,  

że na razie zostawiamy tą sprawę bo i tak w tym roku nic się nie zrobi.  

Wójt Gminy Powiedział, że była propozycja podłączenia wody do budynku w Bolciach. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że jest do gminny 

budynek socjalny więc może wartko. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że kolejna sprawa 

dotyczy służby zdrowia. Dodał, że stan przychodni jako budynku w środku jest fatalny. 

Dodał, że z tego co wie to jest niezadowolenie z pediatry. Stwierdził, że jeżeli jest 

przyzwolenie, to on będzie naciskał na Panią Golubiewską, żeby zmieniła tego lekarza. 

Dodał, że reszta usług jest chyba na zadowalającym poziomie. Stwierdził, że przydałby się 

również mały remont wnętrza przychodni. Dodał, że wystosował pismo do Pani stomatolog, 

aby zwolniła zajmowane pomieszczenie, gdyż zajmuje go bezprawnie. Wyjaśnił,  

że po przekazaniu może udać się przesunąć gabinet lekarza. Stwierdził, że może należy 

zastanowić się nad placem przed ośrodkiem zdrowia i nad tym, czy nie wesprzeć wspólnoty 

mieszkaniowej w tej sprawie, bo sama sobie nie da rady. Dodał, że należy zastanawiać się 

również nad zadaszeniem wejścia.  

Wójt Gminy powiedział, że wspólnota mieszkaniowa przy ośrodku zdrowia miała ostatnio 

zebranie i nowym prezesem został Pan Stanisław Grudziński. Dodał, że wspólnota spłaciła 

swój kredyt. Wyjaśnił również, że zostały zamurowane okna, żeby Straż Pożarna mogła 

dopuścić przedszkole do użytkowania.  

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jest też sprawa przeniesienia 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej do innego lokalu, gdyż takie są zalecenia 

pokontrolne. Zapytał, czy jest na to zgoda. 

Członkowie Komisji jednogłośnie wyrazili zgodę na przeniesienie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że została uregulowania 

sprawa mieszkania w którym mieszka lekarz. Dodał, że umowy zostały podpisane i sam 

będzie opłacał wszystko. Stwierdził, że pozostała tylko umowa na prąd, ale ona też już jest 

gotowa. 

Wójt Gminy powiedział, że jest sprawa garażu i lekarz naciska, żeby mu wydzierżawić ten 

garaż gdyż zimą może mieć trudności z dojechaniem do pacjenta jeżeli będzie taka potrzeba. 

Wyjaśnił, że jeżeli chodzi o przekazanie mienia dla Rutki - Tartak to zostanie świetlica, drogi 

gminne i jakiś cmentarz zostaną przekazane. Stwierdził, że dla naszej gminy zostaje Szkoła  

i działki, studnia, a dwie działki rolne trzeba opisać i uregulować sprawę. 

Wójt Gminy powiedział, że zostaje sprawa najważniejsza, czyli drogi wewnętrzne,  

które mogą zostać przekazane w formie porozumienia. Dodał, że jest tego ponad 7 ha,  

ale żadnych pieniędzy z tego nie będzie. Wyjaśnił, że ta sprawa jest już u notariusza i będzie 

załatwiona.  
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Wójt Gminy powiedział, że jeżeli chodzi o Rogożajny to ostatni przetarg nie doszedł  

do skutku, a wycena była na 128 tys. zł. Stwierdził, że położenie jest nieciekawe i można  

by było obniżyć tą cenę.  

 Przewodniczący posiedzenia ogłosił przerwę. 10
50

. 

Po przerwie - 11
00

. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, jaka jest propozycja wyceny 

nieruchomości w Rogożajnach Wielkich. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że budynek który się tam znajduje  

nie ma kanalizacji, doprowadzonego wodociągu. 

Radna Pani Teresa Kuźma powiedziała, że można wycenić tą nieruchomość na 80 tys. zł.  

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jeżeli chodzi  

o mieszkańców ze szkoły, to oni nie płacą za wodę. Dodał, że szkoła jest przeznaczona 

do sprzedaży, ale tam mieszkają ludzie. Stwierdził, że z jednej strony musza tam mieszkać, 

ale z drugiej to nie są mieszkańcy naszej gminy. Wyjaśnił, że sprawa tych mieszkańców 

będzie jeszcze dyskutowana, a jedna z Pań prawdopodobnie tam nie mieszka. Dodał,  

że zaległości finansowe są duże i to działa na naszą korzyść. Stwierdził, że stan tego budynku 

jest jego zdaniem bardzo dobry, pokrycie dachowe jest dobre, a do tego wzrosła atrakcyjność, 

gdyż poprawił się dojazd do tego obiektu. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że została przeprowadzona 

inwentaryzacja w byłej Świetlicy i bibliotece w Smolnikach, a książki zostaną przekazana  

dla księdza z parafii w Smolnikach. 

Wójt Gminy powiedział, że jest jeszcze sprawa urzędu gminy, gdyż jest ciasno, ogrzewanie 

elektryczne pochłania bardzo dużo pieniędzy i są też nakazy powiększenia powierzchni pracy. 

Dodał, że przez ogrzewanie uciekają pieniądze. Stwierdził, że wycena na wymianę okien 

może być w granicach 14 tys. zł. Dodał, że trzeba podjąć decyzję, czy wymienić te okna,  

żeby przetrwać, czy remontować, albo dobudować jaką cześć obiektu lub wybudować nowy. 

Stwierdził, że trzeba nad tym myśleć. Powiedział, że budynek nie jest ocieplony. Wyjaśnił,  

że to nie jest budowane dla pracowników, tylko dla przychodzących tu ludzi. 

Wójt Gminy powiedział, że z perspektywy 4 miesięcy które tu jest, to w wielu tematach ma 

inne zdanie niż poprzednik i w wielu kwestiach postąpiłby inaczej, np. jeżeli chodzi o same 

przedszkole. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał jak się przedstawia 

modernizacja i remont dróg. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że są tzw. schetynówki, 

gdzie można robić drogi asfaltowe ale nie ma na to pieniędzy własnych. Dodał, że może uda 

się pozyskać jakieś pieniądze na drogę w miejscowości Jaczne. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że możemy rozmawiać o wymianie okien  

w urzędzie, a nie o budowie, gdyż jednym z argumentów jaki był poruszany przy referendum 

to właśnie była budowa urzędu, a ludziom potrzebne są drogi. Dodał, że teraz temat wraca. 

 Wójt Gminy Pan Józef Laskowski powiedział, że on nie mówi , że ten urząd trzeba 

budować już teraz. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że dla ludzi ważniejsze są drogi. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz zapytał, czy okna mają zostać 

wymienione. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy można wystąpić o dofinansowanie. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko powiedział, że trzeba wymienić je 

w tym roku. 

Członkowie Komisji jednogłośnie opowiedzieli się za wymianą okien. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że najpierw wymieńmy okna. 
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 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że będą wymieniane 

wszystkiego okna, a co ma zrobić z przedsionkiem. 

 Radny Pan Bogdan Duś zapytał, czy coś wiadomo na temat trasy narciarskiej. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jeszcze nie dzwonił  

w tej sprawie. Dodał, że należy też myśleć nad zbliżającą się zimą i jak rozwiązać sprawę 

odśnieżania. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał, czy jakieś prace przy 

wspomnianej trasie rowerowej są robione. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że na razie jest cisza  

i spokój.  

  

 

Do p-ktu 15 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.  

Żadnych wniosków nie wniesiono, przewodniczący przeszedł do kolejnego punktu. 

 

 

 

Do p-ktu 16 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. 

 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko podziękował wszystkim za udział 

w posiedzeniu i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy. 

Godzina12
10

. 
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